
Zápisnica 

z Obecnej schôdze obce Podhorany,  

konanej dňa 06.07.2023 

__________________________________________________ 

  

 Prítomní:  Štefan Dadej – starosta obce  

 Poslanci: Ing. Matúš Eliaš, Ing. Ľuboš Komorník, Emília Poklembová 

Neprítomní:  Miroslav Golenovský, Peter Eliaš, Ing. Marek Laba, Vladimír Trinaca -
ospravedlnení 

 Ďalší prítomní:  Katarína Petríková – referentka – zapisovateľka 

 Verejnosť: Jozef Eliaš, Jozef Ungvarský, Lukáš Paľa, Anna Tažíková, 
Anna Dadejová, František Namešpetra, Stanislav Gecík, Eduard Giňovský, 
Jozef Maťaš, Alena Bindasová, Simona Van Nuil, Niels Van Nuil, Juraj 
Jakab, Marek Gajdoš, František Gajdoš, Jolana Biľová, Ján Kažimír, Ján 
Tivadar, Peter Janič, Radovan Leško, Renáta Dadejová, Jozef Bindas, 
Peter Dadej, Stanislav Bindas, Tomáš Dadej, Marek Maťaš, Tomáš Eliaš, 
Pavol Tkač, Mária Juskaničová, Erika Tatarková, Andrej Tatarka a ďalší, 
ktorí nie sú podpísaní na prezenčnej listine 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie  

2. Informácia starostu o hospodárení obce k 13.12.2022 

3. Informácie o stave obecného vodovodu 

4. Výstavba v katastrálnom území obce 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

1. Otvorenie  

Obecnú schôdzu otvoril Štefan Dadej, starosta obce. Privítal všetkých prítomných. 

 

2. Informácia starostu o hospodárení obce k 13.12.2022 

Pán starosta informoval občanov o stave financií a dlhoch obce ku dňu 13.12.2022.  

Stav peňažných prostriedkov na bežnom účte k 01.11.2022 bol 138 607,50 € a k 01.12.2022 
bol 49 252,60 €.  



V tomto období po voľbách, boli z bežného účtu ešte uhradené faktúry a to: 

02.11.2022 – firme ELVOMONT – 9 303,43 € 

02.11.2022 – firme ELVOMONT – 10 404,13 € 

02.11.2022 – p.Kaščák (stavebný dozor v ZŠ z roku 2017) – 5 000,-€ 

08.11.2022 – firme PROTEAK – 937,20 € 

24.11.2022 – firme PEHAES – 6 965,76 € 

24.11.2022 – firme PEHAES – 5 545,93 € 

13.12.2022 – firme PEHAES – 32 271,85 €  

Po nástupe do funkcie boli zistené dlhy v každej zdravotnej poisťovni, sociálnej poisťovni, na 
daňovom úrade, aj neuhradené príspevky do doplnkových dôchodkových poisťovní. 

Dlhy do zdravotných poisťovní Dôvera, Union a Všeobecná zdravotná poisťovňa  za 
neodvedené preddavky na poistné boli spolu vo výške 14 399,68 €. Keďže zdravotné 
poisťovne robili kontrolu za rok 2022, čakáme ešte penále za neuhradené platby.  

Dlhy na poistnom na sociálne poistenie v sume 19 784,99 € a 8 017,60 € a po kontrole 
vyčíslené penále za omeškané platby vo výške 1 552,46 €. 

Dlh na Daňovom úrade bol vo výške 22 202,70 € a po kontrole zistený ešte nedoplatok vo 
výške 3 612,-€. 

Ďalej sa neodvádzali príspevky na doplnkové dôchodkové poistenie III.pilier do NN Tatry-
Sympatia za zamestnankyne Materskej školy, kde evidovaný dlh bol vo výške 4 718,40 €. 

Všetky tieto dlhy p. starosta uhradil až v januári 2023 nakoľko stav na bežnom účte nebol 
postačujúci, bolo potrebné vziať úver na úhradu nedoplatkov. V januári 2023 obec vzala úver 
z Prima banky vo výške 100 000,-€, z ktorého 71 050,-€ použila na úhradu predchádzajúceho 
úveru a zvyšok na úhradu dlhov. Vzhľadom na to, že obec bola dlžníkom na týchto 
poisťovniach, nebola schválená v januári 2023 ani dotácia na stravu pre žiakov v MŠ a ZŠ 
a rodičia detí si museli celú výšku poplatku za stravu uhradiť sami. 

3. Informácie o stave obecného vodovodu 

Pán starosta informoval občanov o kolaudácií vodovodu v časti MK nad bytovkou, ktorá bola 
31.05.2023. Podmienky na vydanie kolaudačného rozhodnutia, ktoré si určili VVS,a.s. sú už 
odstránené, no stále sa čaká za vyjadrením Slovenského pozemkového fondu – k žiadosti 
o schválenie vecného bremena. 

Pán starosta  informoval aj o získaní financií z eurofondov na výstavbu vodovodu po celej 
obci. Názov stavby Tulčícko-Terniansky vodovod, kedy pre zdĺhavú kontrolu súťažných 
podkladov sa dostal tento projekt do omeškania a nie je reálne do konca roka 2023 stihnúť 
s jeho výstavbou. 

4. Výstavba v katastrálnom území obce 

Pán starosta informoval o začatí výkopových prác na pripojenie vodovodnej prípojky do MŠ, 
ZŠ a OCÚ. 



Informácie o prekládke trafostanice na ceste k cintorínu. Nakoľko výstavby rodinných domov 
boli povolené na miestach kde nie je ani cesta ani voda. Je potrebné, aby si ľudia predtým ako 
chcú začať stavať zistili, či je platné aspoň územné konanie na cestu.  

5.Diskusia 

Pán Tatarka sa informuje, ako je možné, že v novembri bolo na bežnom účte vyše 138 000,-€ 
a v decembri už iba okolo 49 000,-? Je za vykonanie hĺbkového auditu, aby sa veci vysvetlili.  

Pán Paľa sa informuje, či má obec v pláne robiť jedáleň pre deti v škole. Pán starosta uvažuje 
o tejto prístavbe, je však nutné žiadať na rekonštrukciu peniaze z dotácií, nakoľko už toho 
roku sme čerpali úver. 

Pán Tatarka sa pýta, či sa robí už územný plán obce. Pán starosta podal žiadosť 3 firmám na 
vypracovanie cenovej ponuky, no zatiaľ sa ozvali ešte len 2 firmy. Čaká sa na tretiu cenovú 
ponuku, aby bolo možné vybrať firmu, ktorá vypracuje územný plán. 

Pán Gecík oznamuje, že by bolo vhodné navrhnúť terénnu úpravu v najužšej časti cesty 
v brehu pri p. Becherovi. Nakoľko pri množstve áut, ktoré tam prechádzajú, aby nedošlo 
k nejakému nešťastiu. 

 

6. Záver  

Pán starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil Obecnú schôdzu. 

Obecná schôdza bola ukončená o 19:45 hod. 

 

 

 

 

 

Zapísala: Katarína Petríková                                      .................................................. 

                                                                                                  Štefan Dadej, starosta obce 

 

 

 

      

 

 

 

 



 

 

 


